
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 8. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Mener ministeren, at de målsætninger og krav, der er fastsat under EU’s fiske-
riaftaler, er blevet tilstrækkeligt opfyldt, og i modsat fald hvordan vil ministeren
sikre sig, at dette i fremtiden bliver tilfældet, og hvordan vil ministeren endvidere
sikre, at indgåelse og evaluering af fiskeriaftalerne er en klar og transparent
process?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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